

Närvarande:

Helene Eklund, Ulf Nilsson, Stefan Wittmann, Göran Gustafsson, Gabriella Tjernby och Sofia Gardelin.

Via teams: Ylva Svangren

§ 1 Mötets öppnande

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte.

§ 2 Godkännande av dagordning

- Utsänd dagordning godkändes.

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut

- Föregående protokoll lades till handlingarna.

§ 4 Verksamhetsplan och budget 2026

- **Verksamhetsplan**

Underlag för verksamhetsplanen är utsänd till styrelsen för att fylla i och sända åter till Sofia senast den 6 januari.

- **Budget 2026**

Genomgång av budgeten för 2026. Vi landade på ett resultat på minus 62 500 kronor. Diskussion fördes gällande om tävlingskortet ska vara kvar i nuvarande form eller om vi ska ta bort tävlingskortet men fortfarande sponsra de ungdomar som springer O-ringen. Styrelsens förslag till årsmötet är följande:

- Vi önskar ta bort tävlingskortet men behålla stödet för de ungdomar som springer O-ringen. Bidraget är idag på 100 kronor per dag för ungdomarna.

Bidraget för vuxna O-ringen deltagare tas bort.

§ 5 Utmärkelser

- **Årets prestation:** Gert Lundqvist då han tog hem 2 SM guld och 1 SM brons i Veteran SM på Öland.
- **Årets junior:** Joakim Gustafsson och Felice Gardelin. Svårt att sära på dessa två i år då den ena har varit mer träning/tävlingsflitig medans den andra har något bättre resultat på tävlingar. Så i år delas priset ut till två juniorer.
- **Årets ungdom:** Presenteras på årsmötet. Utses av träning och rekryteringskommittén.
- **Årets ledare:** Presenteras på årsmötet. Utses av ordförande Helene.

§ 6 Årshjul

- Årshjulet gicks igenom och Helene kommer sända ut ett nytt hjul för 2026 så vi kan fylla på det.

§ 7 Uppvaktningar

- Sofia gick igenom uppvaktningar.

§ 8 Övriga frågor

- Förslag på en ny tjockare stickmössa har tagits fram av Brent och Julia Key. Helene kollar intresset hos ungdomarna först för att se om det är intressant att beställa hem mössor innan vi går vidare i frågan.
- Fritidskortet behöver vi se på om det är något för oss. Vi ber Marcus Timgren att titta på det och om vi ska ansluta oss till det.
- Möjlighet till kunskapspåfyllning finns i och med olika utbildningar hos RF-SISU. Helene kommer sända ut information till styrelsen och kommittéerna.
- Håkan Mattsson undrar om vi ska lägga en notis på hemsidan varje gång ett nytt protokoll har publicerats.
Styrelsen tycker inte att detta behövs. Men att infokommittén istället kommer lägga ut en kort sammanfattning om vad vi har pratat om på senaste styrelsemötet som kan vara intressant för medlemmarna att få information om.
- Vi pratade om frågan från stugkommittén om planen bakom Kinnerstugan.
Stugkommittén får i uppgift att ta fram en ritning och ett grovt kostnadsförslag samt möjlighet till eventuella bidrag som vi kan lyfta på årsmötet.
- Tankar gällande juniortröjan som delas ut på tröjfesten lyftes. Förslaget som framkom var att Bro OK instiftar ett pris för årets kvinnliga junior och att den befintliga juniortröjan delas ut till årets manliga junior så att det blir lite mer rättvist mellan tjejer och killar än vad det är idag. Styrelsen var positiva till tanken och Helene tar med sig frågan till GOF:s årsmöte.

§ 8 Nästa möte

- Inget nytt datum sattes utan vi stämmer av om vi behöver något nytt möte innan årsmötet och tar det i så fall digitalt.

§ 9 Mötets avslutande

- Ordförande tackar för kvällens möte och styrelsen tackar Göran för god mat och fika.

Sekreterare:

Justerare:

Justerare:

Sofia Gardelin

Helene Eklund

Gabriella Tjernby